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 Protokoll 

 2022-11-23  

 

 

AM-utskottet 
(Arbetsgivar-/Medarbetarutskottet, inom ramen 
för Rådet för arbetsmiljö och lika villkor) 

 

Tid och plats: 23 november 2022, kl. 14:00 Tarfala (Hus A, plan 5) 

Närvarande: Åsa Borin, ordförande, Universitetsdirektör 

Lena Hübner, Humanvetenskapliga området 

 

Sebastian Andersson, Fackförbundet ST 

Mona Hverven, huvudskyddsombud (Saco-S) 

Anna-Lena Egebäck, Saco-S 

 

Parasto Rosencrantz, Personalavdelningen 

Erik Lundin, tf avdelningschef Fastighetsavdelningen 

Ilija Ivanovic, Fastighetsavdelningen 

Frånvarande: 

Doktorandrådsrepresentant, Studentkåren  

Christina Edelbring, huvudskyddsombud (Fackförbundet ST) 

Anna Jutterdal, Personalchef 

Catharina Rydin, Naturvetenskapliga området 

Laura Carlson, Humanvetenskapliga området  

Anna-Karin Huggare, Personalavdelningen 

 

Protokollförare: Parasto Rosencrantz 

 

Personalavdelningen 

Stockholms universitet 
 

 Besöksadress Telefon:  

  E-post: ralv@su.se 
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1. Mötet öppnas 

Åsa Borin öppnar mötet och hälsar alla välkomna. En presentationsrunda äger rum. 

2. Val av justerare 

Sebastian Andersson väljs till justerare. 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg. 

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Statistik över sjukfrånvaro kommer att presenteras i vår (januari) och det 

efterfrågas att statistiken ska täcka hela SU. Frågan om utmärkning av 

handikapptoaletter kommer vi att återkomma till framöver. Föregående protokoll 

läggs till handlingarna. 

5. Fysisk arbetsmiljö – återkoppling förra mötet 

Föredragande: Åsa Borin, Universitetsdirektör 

 

Det har uppmärksammats att det finns överhörningsproblematik mellan 

arbetsutrymmen i Albano. Det har upprättats ett förlikningsavtal med Akademiska 

hus, där Akademiska hus åtar sig att vidta åtgärder. Det flesta åtgärder är vidtagna 

och det kommer att ske en uppföljning i närtid. 

Gällande skyltning i Albano så ska förtydligande ske till årsskiftet. 

Gällande värmeventilation i Södra husen, har frågan lyfts till chefen för tekniska 

avdelningen vid Akademiska hus. Ofta handlar det om balans mellan radiatorer och 

ventilation. 

 

6. Skicket på undervisningslokalerna i Södra Husen 

Föredragande: Verksamhetsföreträdarna 
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Frågan som har lyfts är den bristande tekniska utrustningen i de gemensamma 

undervisningssalarna. En inventering har gjorts av alla gemensamma 

undervisningssalar iFrescati och slutsatsen är att under 2023 kommer i ett första 

steg10 undervisningssalar åtgärdas. Åtgärderna för resterande undervisningssalar 

kommer ske stegvis. Det som lyfts är att den mest basala tekniken ska finnas 

tillgänglig och det kommer inte ske någon ytrenovering. Vi arbetar med frågar ur 

ett långsiktigt perspektiv. Med hänsyn till det ekonomiska läget arbetar vi också 

löpande med lokaloptimering. Kan det införas styrmekanismer för att sprida tiderna 

för bokningarna vilket i sin tur kan ge möjlighet för universitet att minska 

lokalkostnaderna? Det är viktigt att information om status på utrustningen i 

undervisningssalarna finns på plats.  

Länk till information om projektet att rusta upp de gemensamma 

undervisningssalarna i Frescati: www.su.se/medarbetare/it/projekt/avit-frescati. 

Länk till information om de gemensamma undervisningssalarna i Frescati, 

inkluderat information om eventuella driftsstörningar avseende utrustningen: 

www.su.se/medarbetare/it/st%C3%B6dsystem/timeedit/prislista-debitering-info-

lokaler. 

 

7. Arbetsmiljökonsekvenser kopplat till bokning av lokaler 

Föredragande: Huvudskyddsombud 

Det är krångligt att boka lokaler och leder till stress. För läraren är stressen kopplat 

till funktionaliteten. Främst i Albano har dessa spänningar förekommit, mellan 

bokningar finns det bara 5 minuters tid. Många institutioner som tidigare hade egna 

lokaler har nu inte egna undervisningssalar. Frustationen kring bokning går neråt i 

leden. Vi kan föra fram synpunkterna kring korta tiden mellan salsbokningar i 

Albano genom Fastighetsavdelningen. Det kommer ske en återkoppling till AM-

utskottet framöver. 

8. Redovisning av statistik – arbetsskador och tillbud 2021 

Föredragande: Ilija Ivanovic, Fastighetsavdelningen 

http://www.su.se/medarbetare/it/projekt/avit-frescati
http://www.su.se/medarbetare/it/st%C3%B6dsystem/timeedit/prislista-debitering-info-lokaler
http://www.su.se/medarbetare/it/st%C3%B6dsystem/timeedit/prislista-debitering-info-lokaler
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Ilija Ivanovic ger en presentation av SAMIR-anmälningarna mellan åren 2015–

2021 (se bilagor). De flesta ärenden handlar om tillbud. En reflektion är att vi har 

en god anmälningsbenägenheten. Statistiken visar även på en minskning av 

anmälningar vilket beror på pandemin och att resor till och från arbetet nästan 

uteblev. Det finns en viss ökning av ärenden överlag vilket är ett resultat av gott 

informationsarbete. Anmälningar som rör fysiska förhållanden verkar vara fler än 

de som rör psykosociala. De flesta färdolyckor äger rum utanför campus, 

cykelresor är den allvarligaste färdolyckan. Införandet av IA-systemet pågår, ett 

arbete med IT-avdelningen förs kring dubbelsäkerhet för inloggning. Planen är att 

införandet ska ske nästa år. 

9. Kommande möten 

- AM-utskott, 2023-01-25, kl. 10-12 

- US-utskott, 2023-03-15, kl. 10-12 

- AM-utskott, 2023-03-30, kl. 13-15 

- US-utskott, 2023-05-10, kl. 10-12 

- AM-utskott, 2023-06-01, kl. 10-12 

- RALV, 2023-09-21, kl. 9-12 

 
Vid protokollet 

 
Parasto Rosencrantz 

 
Åsa Borin 

Ordförande 

XX 

Justerare 
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